
RA DA Iv\ ;X:.T, . ~. \ /-\ :~ :~I
AI. ..J. F' i: !(.·!/'~cr "' ::>

0 5 - 2 7 0 l\I1.4 R 1-<' I
tel. _,)~ 11 ·,3 '

Fa -/E 1-1J 'i,~

mojo :-'l azowieckie PROTOKOLNr31
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 31lipca 2012 roku

c

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stano wi zalacznik ill

1 protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad .
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Analiza dotacji przekazanych MTS Marcovia 2000 w latach 2011 i 2012.
5. Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud

- rozliczenie umowy.
6. Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej u. Berensona - Pani Beata Brzozowska.
7. Analiza zazalenia na decyzje Naczelnika Ochrony Srodowiska.
8. Sprawy rozne.
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Radny Pawel Pniewski zwr6cil sie z pyt dot. pkt. 4 porzadku obrad, czy komisja zajmowac
sie bedzie wszystkimi dotacjami jakie otrzymalo MTS Marcovia.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz pkt. 4 wlaczony zostal do porzadku obrad komisji
na podstawie wniosku Radnego Marka Szczepanowskiego i w zwiazku ze zlozonym pismem
Sympatyk6w klubu MTS Marcovia, kt6re wplynelo do Urzedu Miasta Marki dnia 25 czerwca
2012 roku. Pismo Stanowi zalacznik ill 2.
Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do Burmistrza z prosba 0 wyjasnienie czy 400 tys zl
kt6re przywolane zostaly w zlozonym pismie przez Sympatyk6w MTS Marcovia stanowi
wylacznie dotacja czy rowniez w jej sklad wchodza srodki finansowe przeznaczone na inne
cele.

G Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz klub opr6cz 400 tys zl kt6re otrzymuje jest
rowniez wspierana winny spos6b jednakze w chwili obecnej Burmistrz nie byl w stanie
podac szczegolow,
Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz do Urzedu Miasta Marki wplynelo pismo JW
Construcion dot. roszczen finansowych tzn. zwrotu nakladow poniesionych na obiekcie
sportowym. Pismo stanowi zalacznik ill 3.

Pkt. 4. Analiza dotacji przekazanych MTS Marcovia 2000 w latach 2011 i 2012.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Pana Piotra Matusiaka Naczelnika Wydzialu Spraw
Spolecznych w Urzedzie Miasta Marki 0 przedstawienie analizy przeprowadzania konkurs6w
oraz procedury weryfikacji dokument6w konkursowych.

Radny Pawel Pniewski zwrocil sie z prosba 0 rozpoczecie analizy od przedstawienia
procedury w jaki spos6b dotacja udzielanajest MTS Marcovia.
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Radny Grzegorz Miechowicz powiedzial, iz jego zdaniem klub nie otrzymuje dotacji, bierze
jedynie udzial w konkursie.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze w ramach konkursu przekazywana jest
dotacja.

Pan Piotr Matusiak poinformowal, iz w 2011 roku zarzadzeniem Burmistrza nr 00501612011
z dnia 10 lutego 2011 roku Burmistrz oglosil I otwarty konkurs ofert na realizacje zadania
publicznego z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej na terenie miasta
Marki w 2011 roku. Zarzadzenie stanowi zalacznik nr 4 do protokolu.
Pan Piotr Matusiak poinformowal rowniez m.in. , ze: na konkurs wplynela jedna oferta
Mareckiego Towarzystwa Sportowego Marcovia 2000; byla to jedyna oferta jaka wplynela,
oferta spelniala wymogi formalne; kwota wnioskowanej dotacji w ramach konkursu wynosila
400 tys zl; 81 tys zl podmiot deklarowal ze srodkow wlasnych lub zewnetrznych; konkurs
zostal rozstrzygniety i dnia 10 marca 2011 roku podpisana zostala umowa nr 032/111/2011
o wspieranie realizacji zadania publicznego pod nazwa "Wspieranie i upowszechnianie
kultury fizycznej na terenie miasta Marki w 2011 roku; kazdorazowo po uzyskaniu dotacji
skladane jest przez beneficjenta sprawozdanie co mialo rowniez miejsce w przypadku MTS
Marcovia; 30 stycznia 2012 roku klub zlozyl sprawozdanie koncowe z wykonania zadania
publicznego, zostalo przyjete przez Urzad Miasta Marki; w 2012 roku Burmistrz ko1ejnym
zarzadzeniem nr 0050/3/2012 z dnia 12 stycznia 2012 roku oglosil konkurs ofert na
realizacje zadania publicznego z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej na
terenie miasta Marki w 2011 roku. Zarzadzenie stanowi zalacznik nr 5 do protokolu;
ponownie do konkursu zglosil sie jeden podmiot Mareckie Towarzystwo Sportowe Marcovia
2000; konkurs zostal rozstrzygniety; kwota dotacji wynosila 400 tys zl platne w transzach
zawarta zostala stosowna umowa; w zwiazku z zakwestionowaniem przez Regionalna Izbe
Obrachunkowa podstawy prawnej na podstawi kt6rej ogloszony byl konkurs zawarte zostalo
porozumienie z dnia 27 czerwca 2012 roku na mocy kt6rego za porozumieniem stron
rozwiazane zostalo porozumienie z MTS Marcovia; klub zlozyl sprawozdanie
z wykorzystania 100 tys zl kt6re zostaly przekazane; sprawozdanie nie zawieralo bledow;
dnia 1 czerwca 2012 roku Burmistrz oglosil zarzadzeniern nr 0050.34.2012 konkurs
projekt6w na wsparcie rozwoju sportu na terenie Gminy Miasto Marki w 2012 roku zalacznik
nr 6; do konkursu zglosil sie podmiot MTS Marcovia; umowa zawarta zostala 29 czerwca
2012 roku; dotacja wynosila 300 tys zl; umowa zawarta zostala do konca 2012 roku .

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Pawel Pniewski, Pan Naczelnik Piotr Matusiak, radny
Radoslaw Dec, Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy Komisji; Prezes MTS
Marcovia Grzegorz Miechowicz, radny Radoslaw Dec, radna Elzbieta Brzozowska.

W dyskusji omawiano kwestie dot. m.in.; skladu komisji konkursowej opiniujacej wnioski;
kto kontroluje dotacje udzielane MTS Marcovia; zarzut6w Regionalnej Izby Obrachunkowej
odnosnie zastosowanej podstawy prawnej ; procedura weryfikacji ofert; czy Komisja
Rewizyjna ma stosowne uprawnienia do przeprowadzenia kontroli finansowej klubu ; zlecenia
kontroli zewnetrznej; poruszane w pismie J.W. Construction z dnia 27 lipca 2012 roku;
zasadnosci roszczenia J.W. Construction.

W dalszej czesci komisji wywiazala sie dyskusja pomiedzy m.in.; Przewodniczacym Komisji,
Przedstawicielem Kuriera Mareckiego Panem Mikolajem Szczepanowskim i radnym
Markiem Szczepanowskim.
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Dyskusja dot. m.in. zamieszczonego w jednym z numer6w gazety .Kurier Marecki" artykule
dot. przeslania przez komisje Rewizyjna Opinii 0 sprawozdaniu Burmistrza Miasta Marki
z wykonania budzetu za rok 2011 do Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Przewodniczacy Komisji konczac dyskusje w pkt. 4 zwrocil sie do Burmistrza 0 zlecenie
przeprowadzenia zewnetrznej kontroli rozliczania dotacji przez klub sportowy Marcovia
2000.

Na posiedzeniu komisji byl obecny jeden z mieszkancow Pan Marek Zielinski, kt6ry
skierowal pytanie do Przewodniczacego Komisji dlaczego to Komisja Rewizyjna nie
przeprowadzi kontroli finansowej w klubie Marcovia 2000.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil 5 minut przerwy.

Po przerwie Przewodniczacy Komisji odpowiedzial na pytanie Pana Zielinskiego
i przypomnial, iz taka kontrola zostanie przeprowadzona przez audytora zewnetrznego na
zlecenie Urzedu Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji zapowiedzial, iz komisja rewizyjna przesle za posrednictwern Biura
Rady Miasta pismo do Zarzadu MTS Marcovia 2000 w celu um6wienia komisji na kontrole.

Radny Pawel Pniewski zlozyl wniosek 0 przekazanie kontroli nad srodkami uzyskanymi
przez MTS Marcovia w latach 2011 -2012 otrzymanych w wyniku rozstrzygniec otwartych
konkurs6w ofert na realizacje zadania publicznego z zakresu wspierania i upowszechniania
kultury fizycznej na terenie Miasta Marki niezaleznemu audytorowi wybranemu Przez
Burmistrza Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji
Pniewskiego.

zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku radnego Pawla

Glosowanie:
za- 5
przeciw- 0o wstrzymuje sie - 0

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Pana Marka Zielinskiego z informacja, iz w zwiazku
z brakiem danych adresowych w pismie sympatyk6w klubu sportowego MTS Marcovia 2000
odpowiedz pisemna nie zostanie udzielona.

Radny Marek Szczepanowski zwrocil sie z prosba 0 udzielenie odpowiedzi na pytanie czy
byly kierowane monity do klubu Polonia w celu przyspieszenia dzialari na terenie klubu
Marcovia 2000.

Prezes MTS Marcovia Grzegorz Miechowicz poinformowal, ze monity byly kierowane i sa
one do wgladu w klubie.

Pkt. 5. Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud
- rozIiczenie umowy.
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Skarga na Bunnistrza dotyczacej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud stanowi zalacznik
nr 7.

Naczelnik Adam Stachon wyjasnil zarzuty sformulowane w niniejszej skardze.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Naczelnik Adam Stachon, Przewodniczacy Komisji.

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in. ; co bylo przyczyna nie odebrania prac zleconych
w umowie,

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz Pan Naczelnik Adam Stachon dostarczy
dodatkowe dokumenty w zwiazku z czym na kolejnym posiedzeniu komisja zajmie sie skarga
finny Kamil Sasin Sas- Bud.

Pkt. 6. Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej u. Berensona - Pani Beata Brzozowska.

Bunnistrz przekazal pismo komisji rewizyjnej dot. Skargi Pani Brzozowskie. Zalacznik nr 8.

Skarga na Pani Beaty Brzozowskiej dotyczacej uI. Berensona w Warszawie. Zalacznik nr 9.

Nastepnie Burmistrz Janusz Werczynski wyjasnil zarzuty zawarte w niniejszej skardze.

W dyskusji udzial wzieli, m.in.; Przewodniczacy Komisji, Bunnistrz Janusz Werczynski,
radny Radoslaw Dec, radny Pawel Pniewski.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski poinformowal, iz po zapoznaniu czlonk6w
komisji z pismem Bunnistrza komisja rewizyjna przygotuje projekt uchwaly w niniejszej
sprawie.

Pkt. 7. Analiza zazalenia na decyzje Naczelnika Ochrony Srodowiska.

Przewodniczacy Komisji odczytal zazalenie Pana Jana Dziubaka na decyzje Naczelnika
Wydzialu Ochrony Srodowiska. Zalacznik nr 10.

Przewodniczacy Komisji poddal w watpliwosc czy Komisja Rewizyjna jest kompetentna
rozpatrywac skarge na pracownika Urzedu Miasta Marki.

W dyskusji udzial wzieli m.in. ; Przewodniczacy Komisji, Bunnistrz Janusz Werczyriski.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz istniejace skladowisko rna zostac niebawem
zlikwidowane w innym przypadku wszczete zostanie postepowanie administracyjne
w poruszanej kwestii.

Pkt. 8. Sprawy razne.

Przewodniczacy Komisji podziekowal w imieniu mieszkancow uI. Zabkowskiej w Markach
za wykonanie prog6w zwalniajacych na uI. Zabkowskiej,

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in. Burmistrz Janusz Werczynski, radna Elzbieta
Brzozowska, Przewodniczacy Komisji.
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Pkt. 9. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1800 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

o

Protokolowala
Anna Broma
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